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Vragen van de leden Dijsselbloem en Jadnanansing (beiden PvdA) aan de 
minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het bericht dat een 
schoolbestuur voor basis- en speciaal onderwijs een skybox bij FC Twente 
heeft (ingezonden 17 september 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat Consent, een schoolbestuur in het 
basis- en speciaal onderwijs in Enschede, 45 000 euro op zijn begroting 
reserveert om samen met het christelijk schoolbestuur, CVO, een skybox in 
het FC Twente stadion in te nemen? Is dit bericht waar? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat onderwijsgeld aan onderwijs ten goede moet komen? 

Vraag 3
Hoe gaat u zorgen dat ook Consent zich hieraan houdt? 

Vraag 4
Is het waar dat Consent aan de eigen leerkrachten heeft gevraagd deel te 
nemen in de «vrijwilligerspoule» om in de skybox werkzaamheden te 
verrichten, zoals gastheer/gastvrouw, horecamedewerker en/of schoonmaker? 

Vraag 5
Is het waar dat hetzelfde schoolbestuur een tekort van een half miljoen euro 
op zijn bestuurskantoor heeft gedicht door de klassen verder te vergroten? 

Vraag 6
Als dit waar is, want is dan uw oordeel over de kwaliteit van het bestuur van 
Consent?
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